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Interpelacja w sprawie problemów na ul. 17-go Stycznia 

Mieszkańcy ul. 17-go Stycznia, w związku z przebudową kanalizacji na odcinku od Szkoły 
Podstawowej nr 1 do ul Raszki zwrócili uwagę, że prowadzone prace są źle zorganizowane co 
powoduje zagrożenie bezpieczeństwa zarówno pieszych jak i zmotoryzowanych. Jak można 
się przekonać, dziury po wykopach są wielokrotnie zasypywane jednak w sposób chaotyczny 
co naraża kierowców na poważne uszkodzenia samochodów. 

Na ulicy 17-go Stycznia nie ma poboczy ani chodników. Mieszkańcy wystosowali do Pana 
W f P r a W i C Z a g r ° Ż e n i a b e z P i e c z e ń s t w a z Powodu braku chodników datowane 

03.07.2017 roku, poparte przez Dyrekcję, Radę Rodziców oraz grono Pedagogiczne 
mieszczącej się przy tej ulicy Szkoły Podstawowej nr 1. Do niniejszej interpelacji załączam 
korespondencję w tej sprawie otrzymaną od mieszkańców. Prosimy o wyjaśnienie czy władze 
MiG zamierzają w tym roku podjąć realne kroki inwestując wspólnie ze Starostwem 
Powiatowym, zarządcą drogi, w budowę chodnika dla zapewnienia bezpieczeństwa zarówno 
mieszkańców, uczniów, jak i turystów. 

Kolejny, poważny problem, związany z prowadzoną inwestycją dotyczy braku rzetelnej 
informacji o utrudnieniach. Z informacji od mieszkańców wynika, że w tym tygodniu z 
powodu prowadzonych prac, przez dwa dni nastąpiły przerwy w dostawie wody. W wielu 
gospodarstwach domowych pracowały kosztowne urządzenia elektryczne, więc brak 
wczesmejszej informacji naraził użytkowników sprzętów na straty materialne i może skutkować 
domagania się pokrycia kosztów naprawy lub sprzętu. 
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